
Referat af bestyrelsesmøde 2017 19.juni 

Deltagere : Michael, Ove, Henriette, Linda og Benny 

 

1. Veje tilstande 

Huller i vej og revner rep. 

Fremsendte priser og foreslag fra Trim-Havebrug vendt. 

 Benny sørger for at få kontrolleret hul i vej med kamera, få tilbud på rep, for at få et overblik 

 over hvad der skal laves og økonomien på det. 

2. Formand noteres i kommunen 

Dette er noteret i kommunen ( kontakt på kommunen :Amalie Dombarhowsky ) 

3. Snerydning 

Tilbud er modtaget. 

Enighed om rydning af veje og saltning, som vi er vant til. 

Michael har kontrolleret pris, og den er ok. 

4. Mailliste 

Flere er kommet på mailliste. 

5. Sommerfest 

Foreløbig dato er d. 26/8-2017, Kirstine sender invitation ud. 

6. 50 års jubilæum 

Arrangementforslag for voksne : mad og underholdning. 

Mht.økonomi : Skal på budget 2019, egenbetaling (symbolsk beløb) 

 Ove undersøger priser på afhenting 

 Benny undersøger priser på mad og underholdning 

7. Hjertestarter 

Problemstillinger taget op. 

Ligges hen indtil videre. 

8. Fibernet 

Sættes i bero indtil evt. andet gravearbejde i vej kommer pga. foreløbig økonomi i projektet. 

9. Evt. 

Suppleanter til bestyrelsesmøder er velkommen ( frivilligt ) 


